
Deze gemeenteraadsverkiezingen zijn

historisch. We gaan als GroenLinks en Partij

van de Arbeid voor het eerst samen de

verkiezingen in! Ik denk dat ik het gezochte

boegbeeld en gezicht van de campagne en

de linkse samenwerking ben. Ik ben een

campagne-dier, zowel vanuit mijn werk als

organisator van vakbondsacties als vanuit de

partij. Bovendien ben ik al jaren een

uitgesproken voorstander van linkse

samenwerking. 

Als voormalig vakbondsbestuurder en

Tweede Kamerlid was ik oorspronkelijk vooral

een “rode” GroenLinkser. Inmiddels heb ik me

door de uitbreiding van mijn portefeuille met

groen en dierenwelzijn verbreed tot een

politica die duidelijk hart heeft voor alledrie

de kernwaarden van GroenLinks-PvdA:

groen, sociaal en inclusief.

Het net gevallen kabinet heeft de polarisatie vergroot. Het maakt mensen onzeker, bang en

boos, ook in Utrecht. Het gaat daarbij om bijvoorbeeld moslims, joden, lhbtqi+’ers, maar ook

mensen die al generaties lang in Utrecht wonen en zien dat er voor hun kinderen geen

betaalbaar huis in Utrecht is. Mijn boodschap is dat we allemaal Utrechter zijn en dus samen

voor de stad en elkaar zorgen.

 Mijn leiderschapsstijl is er dan ook een van samen met mensen, met extra aandacht voor de

stemmen die minder hard doorklinken in het stadhuis. Dat heb ik geleerd als

vakbondsbestuurder in de schoonmaaksector bij de FNV. Door bij mensen thuis te komen,

met hen te bespreken hoe ze er zelf aan kunnen bijdragen dat hun leven beter wordt en ze

daarvoor te mobiliseren. Die aanpak hanteer ik sindsdien. Ik stel mezelf in al het rumoer

altijd de vraag: welke stemmen hoor ik nu niet, ik zoek ze actief op en betrek hun belang in

de afweging. Want de ene Utrechter kent de weg naar de politiek beter dan de ander en

bomen kunnen ook niet op de publieke tribune van de raadszaal plaats nemen.

 En met resultaat! Zo is aanbesteden in het sociaal domein geen vanzelfsprekendheid meer

in Utrecht. We kiezen nadrukkelijk voor het bestrijden van kinderarmoede. We zoeken de

randen van de Participatiewet op om mensen echt te helpen. We vormen landbouwgrond

om tot natuur in Natuurgebied Zuilen. We hebben het actiefste grondbeleid in jaren tot

stand gebracht. En het Slavernijmonument van Vlucht en Verzet is gerealiseerd ondanks

aanvankelijke weerstand van omwonenden. Op al die terreinen had ik ook voorstellen met

minder weerstand kunnen maken. Maar dan zou dat ook minder resultaat hebben

opgeleverd voor de meest gemarginaliseerde groepen, mensen die minder gemakkelijk de

politieke paden bewandelen en de biodiversiteit.

 

LINDA VOORTMAN



Ik heb hiermee dus, op basis van onze gezamenlijke beginselen en idealen, een eigen,

herkenbare aanpak waarmee ik veel krediet in de stad heb opgebouwd.

Kortom, ik ben een daadkrachtig, betrokken en bevlogen politica en ik stá er, ook als het

lastig wordt. Mijn brede portefeuille bewijst dat ik goed kan schakelen tussen verschillende

thema’s en toegankelijk ben voor veel verschillende mensen. Die kwaliteiten zet ik nu graag

in als lijsttrekker voor GroenLinks-PvdA Utrecht. Ik heb er heel veel zin in om dit avontuur

met jullie aan te gaan!


